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Fotballstyret 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 28. sept 2022 kl 19.30-22.00 

på klubbhuset 

 

Innkalt; Per Bryng, Tom Brinck-Mortensen, Jannicke Trygg Kleppestad, Bjørn Frode Strand og 

Sverre Nordby 

 

Innmeldt fravær;  

 

 

Saksnr Sak Ansvarlig Tid (est) 

1 Godkjenning av innkalling og forrige referat 

 

BF 5 min 

2 Fast sak; Status økonomi 

- Prognose for 2022 

- Treningsavgifter 2023 

- Budsjett 2023 

- Personal 2023 

 

Tom/BF 60 min  

3 Fast sak; Info fra møter i HS, IU, AU ol 

 

Tom/BF 15 min  

4 

 

Strategiprosessen 

- Videre arbeid 

 

 15 min 

5 Marked 

- Arenareklame 

 

BF/Tom 15 min 

6 Rekruttering Bekkestua 

 

Tom/BF 15 min 

7  Regional J15 

 

BF 15 min 

8 

 

Eventuelt 

 

BF 10 min 

    

    
 

Neste møter:  
november (tidspunkt avklares) 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 28. sept 2022 
Saksnummer 5-01 
Saksbehandler Tom 
Type sak Beslutning 
Saksnavn Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte 
Bakgrunn:  
 
  
Vedtak  

 
Styret godkjente innkallingen. 

Referatet fra møtet 7.09.22 ble godkjent. 

 
Styrets bemerkninger: 

Ingen kommentarer 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 28. sept 2022 
Saksnummer 5-02 
Saksbehandler Tom/BF 
Type sak Orientering  
Saksnavn Status økonomi 
Bakgrunn:  

 

Styret ble presentert en prognose for 2022 basert på tall fra august rapporten. Pt styrer 

fotballavdelingen mot et underskudd på ca 250.000,-. Hovedforklaringen er reduserte inntekter som 

følge av færre spillere enn forutsatt i budsjettet.  

 

Styret fikk forelagt et førsteutkast til budsjett 2023, herunder forslag til treningsavgifter. Budsjettnotatet 

fra HS foreligger ikke enda, men vi ønsker å starte prosessen nå. Vi tar bl høyde for økte energipriser, 

innkjøp av nye drakter samt økte avskrivninger på anleggssiden i 2023. Vi må også avklare sportslige 

grensesnitt (herunder KEU) og eventuelt økonomisk bidrag til toppfotballen.  

 
 
Styrets bemerkninger 

Det er generelt mange makroforhold som er med på å øke prisnivået fremover. I lys av dette ønsker vi 

å være ekstra forsiktige med å øke treningsavgifter mm så vi ikke bidrar til at kostnadene for å spille 

fotball blir for høye. Til tross for økte energikostnader er det en hovedprioritet å holde banen åpen i 

vinter. Foreløpig lønnsbudsjett for 2023 settes til 5 MNOK. Det er videre nødvendig å avklare 

grensesnittet mot toppfotball og Tom har et initiativ til et felles møte ila oktober. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 28. sept 2022 
Saksnummer 5-03 
Saksbehandler diverse 
Type sak Orientering 
Saksnavn Info fra møter i HS, IU, AU ol 

Bakgrunn: 
 

Ingen spesielle møter siste periode. ØHIL idrettspark nærmer seg ferdigstillelse.   

  

  

Styrets bemerkninger 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 28. sept 2022 
Saksnummer 5-04 
Saksbehandler BF 
Type sak Beslutning/diskusjon 

Saksnavn Strategi og Toppfotball 

Bakgrunn:  
 

Siste versjon hvor toppfotball sine siste kommentarer er innarbeidet ble sendt ut før møtet. Styret 

ønsker å forankre strategien med medlemmene. 

 
Styrets bemerkninger 

Styret ønsker økt involvering av frivillige, både rundt lagene, men også i spesifikke roller på 

klubbnivå. Dette er kulturbyggende, og erfaringsmessig bidrar det til at ungdommene blir med 

lenger. Vi ønsker å invitere medlemmene til å diskutere veien fremover, herunder grad av 

frivillighet. BF sender ut invitasjon til møte i Hosle gymsal torsdag 3. nov kl 19.30. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 28. sept 2022 
Saksnummer 5-05 
Saksbehandler BF 
Type sak Orientering 
Saksnavn Marked 
Bakgrunn:  

Det vises til mail fra Sverre vedrørende arbeid knyttet til arenareklame.  

Nye drakter må snart settes i bestilling og senest 15. desember. Arbeidet med sponsor må  

fullføres. Design på drakter er utarbeidet tidligere og gjenbrukes (ref korte ermer og blå shorts). 

 

 
Styrets bemerkninger 

Styret ønsker å bidra til arbeidet rundt arenareklame. Vi melder løpende inn eventuelle suksesser. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 28. sept 2022 
Saksnummer 5-06 
Saksbehandler BF 
Type sak Orientering 
Saksnavn Rekruttering Bekkestua 

 
Bakgrunn:  

 

Vi ønsker Bekkestua skole velkommen til klubben, men sliter med å rekruttere fra denne skolen, jfr 

mail fra Anders.  
 
 
 

Styrets bemerkninger 
Bekkestua skole er en stor skole i vårt nærområde som det er naturlig å rekruttere fra.  
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 28. sept 2022 
Saksnummer 5-07 
Saksbehandler BF 
Type sak Diskusjon 
Saksnavn Regional j15 
 

Bakgrunn 
 

Vi flyttet opp 8 jenter fra 2008 til J15. Mange utfordringer med dette.  

Saken overføres til neste møte. 
 

Styrets bemerkninger 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 28. sept 2022 
Saksnummer 5-08 
Saksbehandler  
Type sak Diskusjon 
Saksnavn Eventuelt 
Bakgrunn:  
 
 
 
 

Styrets bemerkninger 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


